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Grajewo, wrzesień 2018 r. 



 
Protokół Nr 42/18 z dnia 24 września 2018 roku 

 
z posiedzenia połączonych stałych Komisji Rady Miasta tj.: Komisji Oświaty, Kultury, 

Sportu, Zdrowia i Rodziny, Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Miasta, Komisji 

Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku 

Publicznego Rady Miasta Grajewo, odbytego w dniu 24 września 2018 roku. Miejsce 

posiedzenia - sala konferencyjna Urzędu Miasta Grajewo (ul. Strażacka 6A - 19-200 

Grajewo).  

Posiedzeniu przewodniczyła – Pani Monika Stefańska– Przewodnicząca Komisji Oświaty, 

Kultury, Sportu, Zdrowia i Rodziny Rady Miasta Grajewo. 

Godz. rozpoczęcia – 9.00 

Godz. zakończenia – 11.50 

Stan liczbowy członków Komisji – 20 radnych 

Obecnych – 20 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie trzech Komisji w składzie:  

1. Babul Tomasz 

2. Boć Edward 

3. Chełmińska Scholastyka 

4. Chiliński Ryszard 

5. Chrzanowska-Karwowska Aneta Ewa 

6. Dembiński Wiesław Janusz 

7. Fadrowski Zbigniew 

8.  Fidura Jerzy 

9.  Formejster Wojciech Szczepan 

10.  Grabowska Wioleta 

11. Jagielska Henryka 



12. Wojciech Dariusz Maleszewski 

13.  Mścichowski Andrzej 

14.  Niewiarowski Andrzej 

15.  Opara Anna 

16.  Paszkowski Tomasz 

17. Podlaski Kazimnierz 

18.  Purwin Daniel 

19. Stefańska Monika 

20. Stuchła Marcin  

/Lista obecności stanowi Zał. Nr 1 do prot./ 

Goście: / Wg listy obecności stanowiącej Zał. Nr 2 do prot./.  

Ad 1 

/-Otwarcie posiedzenia/. 

Przewodniczący trzech stałych komisji:  

1/ Kazimierz Podlaski -  Przewodniczący Komisji Budżetu...RM 

1/  Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Oświaty...RM 

2/  Andrzej Niewiarowski–  Przewodniczący Komisji Gospodarki...RM 

 spośród siebie wyłonili na przewodniczącą obrad: 

 Monikę Stefańską-  Przewodniczącą Komisji Oświaty…..RM.  

 

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Obrad 

Dokonała otwarcia posiedzenia połączonych Komisji Rady Miasta, witając wszystkie 

przybyłe osoby. Stwierdziła, że na stan 20  radnych/członków trzech stałych Komisji, 

aktualnie w posiedzeniu bierze udział 18 radnych co stanowi o prawomocności obrad ( 

quorum). 

Ad 2 

/- Przedstawienie porządku obrad połączonych Komisji/. 

/ Zawiadomienie zawierające porządek obrad stanowi Zał. Nr 3 do prot./ 

Zawiadomienie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na posiedzenie Komisji  - w 

wersji elektronicznej (tablety) 



Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Obrad 

Poprzez odczytanie przedstawiła następujący porządek obrad połączonych Komisji Rady 

Miasta:  

Proponowany prządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedstawienie porządku posiedzenia połączonych Komisji. 

3. Analiza wykonania budżetu za I półrocze 2018 r. 

4. Informacja dotycząca działalności Spółek Miejskich: PUK, PEC, TBS za 2017 r. i I półrocze 

2018 r. 

5. Informacja z wykonania remontów i inwestycji na majątku gminy (drogi, sieci, 

komunalne nieruchomości zabudowane i inne merytorycznie podlegające analizie komisji). 

6. Informacja na temat funkcjonowania oświetlenia ulicznego w mieście Grajewo – stan na 

30 czerwca 2018 r. 

7. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

a) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy i najmu z dotychczasowymi 

dzierżawcami i najemcami mającymi umowy zawarte na czas oznaczony do 3 lat;  

b) oceny aktualności „Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania 

Przestrzennego Miasta Grajewo” oraz miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego na obszarze miasta Grajewo;  

c) uchylająca uchwałę w sprawie przystąpienia do zmiany „Miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Grajewa, dotyczącego obszaru położonego na osiedlu 

Jana Pawła II”; 

d) wyrażania zgody na podjęcie czynności zmierzających do realizacji Programu „Mieszkanie 

Plus” na terenie miasta Grajewo; 

e) zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych;  



f) powierzenia spółce pod firmą: BIOM Sp. z o. o. z siedzibą w Dolistowie Starym zadania 

miasta Grajewo w zakresie gospodarki odpadami komunalnymi oraz wyrażenia zgody na 

zawarcie przez miasto Grajewo umowy wykonawczej na świadczenie usług w ogólnym 

interesie gospodarczym w zakresie gospodarki odpadami komunalnymi, niezbędnej dla 

realizacji projektu pn.: „Biebrzański System Gospodarki Odpadami – etap III – RIPOK”, 

współfinansowanego ze środków Fundusz Spójności w ramach Programu Operacyjnego 

Infrastruktura i Środowisko na lata 2014 – 2020;  

g) powierzenia spółce pod firmą: BIOM Sp. z o. o. z siedzibą w Dolistowie Starym zadania 

miasta Grajewo w zakresie gospodarki odpadami komunalnymi oraz wyrażenia zgody na 

zawarcie przez miasto Grajewo umowy wykonawczej na świadczenie usług w ogólnym 

interesie gospodarczym w zakresie gospodarki odpadami komunalnymi, niezbędnej dla 

realizacji projektu pn.: „Biebrzański System Gospodarki Odpadami – etap III – PSZOKI”, 

współfinansowanego ze środków Fundusz Spójności w ramach Programu Operacyjnego 

Infrastruktura i Środowisko na lata 2014 – 2020;  

h) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2018-2027;  

i) zmian w budżecie miasta Grajewo na 2018 rok. 

8. Przyjęcie protokołu z poprzedniego wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miasta. 

9. Wolne wnioski i informacje. 

10. Zamknięcie posiedzenia. 

Następnie odczytała Wniosek Burmistrza Miasta Grajewo o rozszerzenie porządku obrad o9 

dodatkowy punkt dot. zaopiniowania projektu uchwały zmieniającą uchwalę w sprawie 

uchwalenia Statutu Miasta Grajewo . 

/ Wniosek stanowi Zał. Nr 4 do prot./ 

Będąc przy głosie zwróciła się z zapytaniem, czy ktoś chciałby zabrać  głos w sprawie 

proponowanego porządku obrad?  



Pan Kazimierz Podlaski- Przewodniczący Komisji Budżetu...RM 

Zwrócił się z zapytaniem o powody dla których wnioskowana jest nowelizacja statutu? 

Pan Ryszard Wolwark- Sekretarz Miasta 

Odpowiedział, że jednym ze skutków ustawy z 11 stycznia 2018 r. o zmianie niektórych 

ustaw w celu zwiększenia udziału obywateli w procesie wybierania, funkcjonowania i 

kontrolowania niektórych organów publicznych (DzU poz. 130), która weszła w życie 31 

stycznia br., jest konieczność podjęcia przez rady gmin, miast i powiatów oraz sejmiki 

województw uchwał uwzględniających zmiany wprowadzone w ustroju jednostek 

samorządu terytorialnego. Niewątpliwie, jednym z najważniejszych zadań związanych  

z wdrożeniem nowelizacji z 11 stycznia są zmiany w statutach jednostek samorządu terytorialnego.  

Statut jako akt prawa miejscowego jest jednocześnie aktem wykonawczym do ustawy. 

Gminy, powiaty i samorządy województwa muszą do końca obecnej kadencji dostosować 

swoje statuty do nowego brzmienia ustaw ustrojowych.  

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Obrad 

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie w sprawie 

rozszerzenia porządku obrad w pkt „7” o dodatkowy podpunkt „h”. 

Komisje w głosowaniu jawnym podjęły decyzję o rozszerzeniu porządku obrad 

poprzez zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającą uchwalę w sprawie 

uchwalenia Statutu Miasta Grajewo . 

 / głosowanie: 16 głosów-za, 0-przeciw, 2-wstrz.się/ 

Komisje w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęły porządek obrad wraz z 

ww. poprawką 

 / głosowanie: 18 głosów-za, 0-przeciw, 2-wstrz.się/ 

Porządek obrad- po zmianach: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedstawienie porządku posiedzenia połączonych Komisji. 

3. Analiza wykonania budżetu za I półrocze 2018 r. 

4. Informacja dotycząca działalności Spółek Miejskich: PUK, PEC, TBS za 2017 r. i I półrocze 



2018 r. 

5. Informacja z wykonania remontów i inwestycji na majątku gminy (drogi, sieci, 

komunalne nieruchomości zabudowane i inne merytorycznie podlegające analizie komisji). 

6. Informacja na temat funkcjonowania oświetlenia ulicznego w mieście Grajewo – stan na 

30 czerwca 2018 r. 

7. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

a) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy i najmu z dotychczasowymi 

dzierżawcami i najemcami mającymi umowy zawarte na czas oznaczony do 3 lat;  

b) oceny aktualności „Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania 

Przestrzennego Miasta Grajewo” oraz miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego na obszarze miasta Grajewo;  

c) uchylająca uchwałę w sprawie przystąpienia do zmiany „Miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Grajewa, dotyczącego obszaru położonego na osiedlu 

Jana Pawła II”; 

d) wyrażania zgody na podjęcie czynności zmierzających do realizacji Programu „Mieszkanie 

Plus” na terenie miasta Grajewo; 

e) zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych;  

f) powierzenia spółce pod firmą: BIOM Sp. z o. o. z siedzibą w Dolistowie Starym zadania 

miasta Grajewo w zakresie gospodarki odpadami komunalnymi oraz wyrażenia zgody na 

zawarcie przez miasto Grajewo umowy wykonawczej na świadczenie usług w ogólnym 

interesie gospodarczym w zakresie gospodarki odpadami komunalnymi, niezbędnej dla 

realizacji projektu pn.: „Biebrzański System Gospodarki Odpadami – etap III – RIPOK”, 

współfinansowanego ze środków Fundusz Spójności w ramach Programu Operacyjnego 

Infrastruktura i Środowisko na lata 2014 – 2020;  

g) powierzenia spółce pod firmą: BIOM Sp. z o. o. z siedzibą w Dolistowie Starym zadania 



miasta Grajewo w zakresie gospodarki odpadami komunalnymi oraz wyrażenia zgody na 

zawarcie przez miasto Grajewo umowy wykonawczej na świadczenie usług w ogólnym 

interesie gospodarczym w zakresie gospodarki odpadami komunalnymi, niezbędnej dla 

realizacji projektu pn.: „Biebrzański System Gospodarki Odpadami – etap III – PSZOKI”, 

współfinansowanego ze środków Fundusz Spójności w ramach Programu Operacyjnego 

Infrastruktura i Środowisko na lata 2014 – 2020; 

h) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Miasta Grajewo;   

i) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2018-2027;  

j) zmian w budżecie miasta Grajewo na 2018 rok. 

8. Przyjęcie protokołu z poprzedniego wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miasta. 

9. Wolne wnioski i informacje. 

10. Zamknięcie posiedzenia. 

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Obrad 

Przeszła do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad3. 

/Analiza wykonania budżetu za I półrocze 2018 r./ 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz 

 z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej  

( tablety). 

/ Zarządzenie Burmistrza Nr 627/18  stanowi Zał. Nr 5 do prot./ 

/ Uchwała Nr V-00320-27/18 RIO stanowi zał. Nr 6 do prot./ 

- wnioskodawca tematu: Komisja Budżetu...RM ( plan pracy na 10 miesięcy 2018 roku) 

- referują:Burmistrz Miasta Grajewo, pan Dariusz Latarowski  

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Obrad 

Otworzyła realizację punktu pn.:”Analiza wykonania budżetu za I półrocze 2018 r.” 

 Poinformowała, że materiałem wyjściowym do analizy jest Zarządzenie Nr 627/18  



Burmistrza Miasta Grajewo z dnia 2018-08-23 w sprawie przedstawienia informacji                         

o przebiegu wykonania budżetu miasta za I półrocze 2018 r., informacji o kształtowaniu się  

wieloletniej prognozy finansowej za I półrocze 2018 r. oraz informacji o przebiegu  

wykonania planu finansowego samorządowych instytucji kultury za I półrocze 2018.  

W dyspozycji radnych jest również Uchwała Nr V-00320-27/18 składu orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku z dnia 11 września 2018 roku w sprawie 

wyrażenia pozytywnej  opinii o przedłożonej przez Burmistrza  Miasta Grajewo informacji                  

o przebiegu wykonania bu7dżetu za I półrocze 2018 roku. 

Następnie zwróciła się z zapytaniem, czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać głos,                     

a w związku z brakiem zgłoszeń zarządziła głosowanie. 

 

Komisje pozytywnie zaopiniowały wykonanie budżetu miasta za I półrocze 

2018 r. 

/ głosowanie: 15 głosów-za, 0-przeciw, 3-wstrz.się/ 

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Obrad 

Przeszła do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad4. 

 /Informacja dotycząca działalności Spółek Miejskich: PUK, PEC, TBS za 2017 r. 

 i I półrocze 2018 r./ 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz 

 z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej  

( tablety). 

/ Sprawozdania Spółek stanowią Zał. do prot./ 

- PUK  Zał. Nr 7  do prot./ 

- PEC  Zał. Nr 8 do prot./ 

- TBS  Zał. Nr  9 do prot./ 

- wnioskodawca tematu: Komisja Budżetu...RM ( plan pracy na 10 miesięcy 2018 roku) 

- referują: prezesi spółek miasta: PUK pan Mirosław Mielczarek oraz pan Tomasz 

Cebeliński, PEC pan Radosław Zolnik, TBS pan Tomasz Strózik  



Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Obrad 

Otworzyła realizację punktu pn.:”Informacja dotycząca działalności Spółek 

Miejskich: PUK, PEC, TBS za 2017 r. i I półrocze 2018 r.” 

Następnie głos oddała prezesom trzech spółek miasta, wyznaczając kolejność 

sprawozdawców: PUK,PEC i TBS.  

Pan Mirosław Mielczarek - Prezes PUK Sp. z o.o.   

Pokrótce omówił działalność Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych Sp. z o.o w Grajewie  

za rok 2017 i I półrocze 2018 roku. 

Odbyła się dyskusja między grupą radnych w której uczestniczyli: K. Podlaski,M. Stefańska, 

J. Fidura, A. Opara, T. Babul. W dyskusji poruszono kwestie dotyczące między innymi: 

sponsorowania przez Spółkę imprez sportowych i artystycznych organizowanych przez 

jednostki miejskiej np. MOSiR. Niektórzy radni ( p. M. Stefańska, p. K. Podlaski) 

)kwestionowali zasadność tych wydatków twierdząc, że Spółce tego typu promocja na 

terenie miasta Grajewo nie jest potrzebna. W odpowiedzi  Prezes i oraz Wiceprezes Spółki 

PUK przekonywali, że promowanie Spółki jest zasadne i celowe. Część radnych miała także 

wątpliwości co do jakości usług świadczonych w zakresie dotyczącym utrzymania zieleni w 

mieście. Zarząd Spółki wspomagany p0rzez Burmistrza pana D. Latarowskiego, że przy tych 

środkach finansowych przeznaczonych na utrzymanie zieleni miejskiej można ocenić dość 

wysoko. Zarząd Spółki oraz Burmistrz nie zgodzili się także z zarzutami części radnych 

dotyczącymi realizacji inwestycji związanej z budową kaplicy na cmentarzu komunalnym, 

wyjaśniając, że inwestycja prowadzona jest od początku ze środków finansowych Spółki 

bez udziału kredytu i pożyczek. Mimo wniosku Spółki do Zgromadzenia Wspólników Spółki 

o zwiększenie kapitału zakładowego  PUK  z przeznaczeniem na przyśpieszenie realizacji 

inwestycji, wniosek nie został zaakceptowany . Budowa jest zabezpieczona i nie grozi jej 

żadna dewastacja. Burmistrz podkreślił, że mimo rożnych ofert zakup0u kaplicy w budowie 

przez inwestorów prywatnych i8nwestycja będzie ukończona i będzie służyła wyłącznie 

wzmocnieniu ekonomicznemu PUK .Krytykom działalności Przedsiębiorstwa wskazał także, 

że Spółka mimo rożnych problemów zachowuje płynność finansową i skutecznie realizuje 

zadania publiczne. 

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Obrad 

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń do dyskusji odnoszących się do działalności Spółki 

PUK przeszła do omówienia działalności kolejnej  Spółki tj. Przedsiębiorstwa Energetyki 

Cieplnej w Grajewie. 



Pan Radosław Zolnik- Prezes PEC Sp. z o.o. 

Pokrótce omówił działalność Spółki PEC za okres sprawozdawczy. 

Odpowiedział również na pytania radnych dot. struktury finansowej Spółki, problemów 

związanych z funkcjonowaniem układu koogneracyjnego, realizacji planów dotyczących 

gazyfikacji miasta i budowy przez PSG stacji rozprężeniowej gazu  

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Obrad 

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń do dyskusji odnoszących się do działalności Spółki 

PUK przeszła do omówienia działalności kolejnej  Spółki tj. Towarzystwa Budownictwa 

Społecznego. 

Pan Tomasz Strózik- Prezes TBS Sp. z o.o. 

Pokrótce omówił działalność Spółki TBS za okres sprawozdawczy. Odpowiedział również na 

pytania radnych dot. struktury finansowej Spółki w tym malejącego zadłużenia, kierunków 

działań na przyszłość , zagospodarowania terenów zielonych oraz placów zabaw 

Po dyskusji, Komisje pozytywnie zaopiniowały Informacje dotyczące 

działalności Spółek Miejskich: PUK, PEC, TBS za 2017 r. i I półrocze 2018 r.  

/ głosowanie: 20 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.się/ 

 

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Obrad 

Przeszła do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad5. 

/Informacja z wykonania remontów i inwestycji na majątku gminy (drogi, sieci, 

komunalne nieruchomości zabudowane i inne merytorycznie podlegające 

analizie komisji/. 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz 

 z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej  

( tablety). 

/ Informacja stanowi Zal. Nr 10 do prot./ 

- wnioskodawca tematu:Komisja Gospodarki….RM ( plan pracy na 10 miesięcy 2018 roku) 

- referują :Naczelnik WGK UM, pan Bogdan Wojsawowicz 

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Obrad 



Otworzyła realizację punktu pn.:”Informacja z wykonania remontów i inwestycji na 

majątku gminy (drogi, sieci, komunalne nieruchomości zabudowane i inne 

merytorycznie podlegające analizie komisji”. 

 

Po dyskusji, Komisje pozytywnie zaopiniowały Informację z wykonania 

remontów i inwestycji na majątku gminy (drogi, sieci, komunalne 

nieruchomości zabudowane i inne merytorycznie podlegające analizie komisji). 

/ głosowanie: 18 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.się/ 

 

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Obrad 

Przeszła do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad6. 

/Informacja na temat funkcjonowania oświetlenia ulicznego w mieście Grajewo 

– stan na 30 czerwca 2018 r./ 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz 

 z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej  

( tablety). 

 

 

/ Informacja stanowi Zal. Nr 11 do prot./ 

- wnioskodawca tematu: Komisja Gospodarki….RM ( plan pracy na 10 miesięcy 2018 roku) 

- referują:Naczelnik WGK UM, pan Bogdan Wojsawowicz 

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Obrad 

Otworzyła realizację punktu pn.:”Informacja na temat funkcjonowania oświetlenia 

ulicznego w mieście Grajewo – stan na 30 czerwca 2018 .” 

 

Po dyskusji, Komisje pozytywnie zaopiniowały Informację na temat 

funkcjonowania oświetlenia ulicznego w mieście Grajewo – stan na 30 czerwca 

2018 r. 

/ głosowanie: 17 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.się/ 

 



Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Obrad 

Przeszła do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad7. 

 Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Obrad 

Stwierdziła, że aktualnie komisje będą procedowały nad projektami uchwał. Dodała,                          

że zadaniem komisji jako wewnętrznego organu rady jest ich zaopiniowanie -zgodnie                      

z trybem regulaminowym. 

a) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów 

dzierżawy i najmu z dotychczasowymi dzierżawcami i najemcami mającymi 

umowy zawarte na czas oznaczony do 3 lat;  

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz 

 z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej  

( tablety). 

/ Projekt uchwały stanowi Zał. Nr 12 do prot./ 

- inicjatywa uchwałodawcza: Burmistrz Miasta Grajewo pan Dariusz Latarowski 

- referują:Naczelnik WNP UM, pani Elżbieta Kozłowska 

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Obrad 

Otworzyła realizację punktu pt.: „Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie  

wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy i najmu z 

dotychczasowymi dzierżawcami i najemcami mającymi umowy zawarte na czas 

oznaczony do 3 lat.” 

W procesie procedowania Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy i najmu  

z dotychczasowymi dzierżawcami i najemcami mającymi umowy zawarte na 

czas oznaczony do 3 lat-bez zmian 

/ głosowanie: 14 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.się/ 

 

 

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Obrad 



Przeszła do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

 

b) projekt uchwały w sprawie oceny aktualności „Studium Uwarunkowań  

i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Grajewo” oraz 

miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego na obszarze miasta 

Grajewo;  

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz 

 z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej  

( tablety). 

/ Projekt uchwały stanowi Zał. Nr 13 do prot./ 

- inicjatywa uchwałodawcza: Burmistrz Miasta Grajewo pan Dariusz Latarowski 

- referują:Naczelnik WNP UM, pani Elżbieta Kozłowska 

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Obrad 

Otworzyła realizację punktu pt.: „Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie oceny 

aktualności „Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania 

Przestrzennego Miasta Grajewo” oraz miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego na obszarze miasta Grajewo.”  

 

W procesie procedowania Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały  

w sprawie oceny aktualności „Studium Uwarunkowań i Kierunków 

Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Grajewo” oraz miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego na obszarze miasta Grajewo-bez zmian 

/ głosowanie: 16 głosów-za, 0-przeciw, 1-wstrz.się/ 

 

 

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Obrad 

Przeszła do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

c) uchylająca uchwałę w sprawie przystąpienia do zmiany „Miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Grajewa, dotyczącego obszaru położonego 



na osiedlu Jana Pawła II”; 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz 

 z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej  

( tablety). 

/ Projekt uchwały stanowi Zał. Nr 14 do prot./ 

- inicjatywa uchwałodawcza: Burmistrz Miasta Grajewo pan Dariusz Latarowski 

- referują:Naczelnik WNP UM, pani Elżbieta Kozłowska 

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Obrad 

Otworzyła realizację punktu pt: „Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie 

przystąpienia do zmiany „Miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Grajewa, dotyczącego obszaru położonego na osiedlu Jana 

Pawła II” 

W procesie procedowania Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały  

w sprawie uchylająca uchwałę w sprawie przystąpienia do zmiany 

„Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Grajewa, dotyczącego 

obszaru położonego na osiedlu Jana Pawła II”-bez zmian 

/ głosowanie: 15 głosów-za, 0-przeciw, 1-wstrz.się/ 

 

 

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Obrad 

Przeszła do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

 

d) projekt uchwały w sprawie wyrażania zgody na podjęcie czynności 

zmierzających do realizacji Programu „Mieszkanie Plus” na terenie miasta 

Grajewo; 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz 

 z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej  

( tablety). 

/ Projekt uchwały stanowi Zał. Nr 15 do prot./ 



- inicjatywa uchwałodawcza: Burmistrz Miasta Grajewo pan Dariusz Latarowski 

- referują::Naczelnik WNP UM, pani Elżbieta Kozłowska 

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Obrad 

Otworzyła realizację punktu pt.:„Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie 

wyrażania zgody na podjęcie czynności zmierzających do realizacji Programu 

„Mieszkanie Plus” na terenie miasta Grajewo”. 

 

W procesie procedowania Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały  

w sprawie wyrażania zgody na podjęcie czynności zmierzających do realizacji 

Programu „Mieszkanie Plus” na terenie miasta Grajewo-bez zmian 

/ głosowanie: 14 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.się/ 

 

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Obrad 

Przeszła do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

 

e) projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych;  

 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz 

 z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej  

( tablety). 

/ Projekt uchwały stanowi Zał. Nr 16  do prot./ 

- inicjatywa uchwałodawcza: Burmistrz Miasta Grajewo pan Dariusz Latarowski 

- referują: Naczelnik WGK UM, pan Bogdan Wojslawowicz 

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Obrad 

Otworzyła realizację punktu pt.: „Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie  

zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych”. 

 

W procesie procedowania Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w 

sprawie )zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych -bez zmian 

/ głosowanie: 14 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.się/ 



 

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Obrad 

Przeszła do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

f) projekt uchwały w sprawie powierzenia spółce pod firmą: BIOM Sp. z o. o.z 

siedzibą w Dolistowie Starym zadania miasta Grajewo w zakresie gospodarki 

odpadami komunalnymi oraz wyrażenia zgody na zawarcie przez miasto 

Grajewo umowy wykonawczej na świadczenie usług w ogólnym interesie 

gospodarczym w zakresie gospodarki odpadami komunalnymi, niezbędnej dla 

realizacji projektu pn.: „Biebrzański System Gospodarki Odpadami – etap III – 

RIPOK”, współfinansowanego ze środków Fundusz Spójności w ramach 

Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko na lata 2014 – 2020;  

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz 

 z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej  

( tablety). 

/ Projekt uchwały stanowi Zał. Nr 17 do prot./ 

- inicjatywa uchwałodawcza: Burmistrz Miasta Grajewo pan Dariusz Latarowski 

- referują:Naczelnik WGK UM, pan Bogdan Wojslawowicz 

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Obrad 

Otworzyła realizację punktu pt: „Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie 

powierzenia spółce pod firmą: BIOM Sp. z o. o. z siedzibą w Dolistowie Starym 

zadania miasta Grajewo w zakresie gospodarki odpadami komunalnymi oraz 

wyrażenia zgody na zawarcie przez miasto Grajewo umowy wykonawczej na 

świadczenie usług w ogólnym interesie gospodarczym w zakresie gospodarki 

odpadami komunalnymi, niezbędnej dla realizacji projektu pn.: „Biebrzański 

System Gospodarki Odpadami – etap III – RIPOK”, współfinansowanego ze 

środków Fundusz Spójności w ramach Programu Operacyjnego Infrastruktura i 

Środowisko na lata 2014 – 2020”. 

 

W procesie procedowania Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały  



w sprawie  powierzenia spółce pod firmą: BIOM Sp. z o. o. z siedzibą w 

Dolistowie Starym zadania miasta Grajewo w zakresie gospodarki odpadami 

komunalnymi oraz wyrażenia zgody na zawarcie przez miasto Grajewo umowy 

wykonawczej na świadczenie usług w ogólnym interesie gospodarczym w 

zakresie gospodarki odpadami komunalnymi, niezbędnej dla realizacji projektu 

pn.: „Biebrzański System Gospodarki Odpadami – etap III – RIPOK”, 

współfinansowanego ze środków Fundusz Spójności w ramach Programu 

Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko na lata 2014 – 2020-bez zmian 

/ głosowanie: 14 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.się/ 

 

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Obrad 

Przeszła do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

 

g) projekt uchwały w sprawie  powierzenia spółce pod firmą: BIOM Sp. z o. o.  

z siedzibą w Dolistowie Starym zadania miasta Grajewo w zakresie gospodarki 

odpadami komunalnymi oraz wyrażenia zgody na zawarcie przez miasto 

Grajewo umowy wykonawczej na świadczenie usług w ogólnym interesie 

gospodarczym w zakresie gospodarki odpadami komunalnymi, niezbędnej dla 

realizacji projektu pn.: „Biebrzański System Gospodarki Odpadami – etap III – 

PSZOKI”, współfinansowanego ze środków Fundusz Spójności w ramach 

Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko na lata 2014 – 2020; 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz 

 z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej  

( tablety). 

/ Projekt uchwały stanowi Zał. Nr 18 do prot./ 

- inicjatywa uchwałodawcza: Burmistrz Miasta Grajewo pan Dariusz Latarowski 

- referują:Naczelnik WGK UM, pan Bogdan Wojslawowicz 

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Obrad 

Otworzyła realizację punktu pt: „Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie 



powierzenia spółce pod firmą: BIOM Sp. z o. o. z siedzibą w Dolistowie Starym 

zadania miasta Grajewo w zakresie gospodarki odpadami komunalnymi oraz 

wyrażenia zgody na zawarcie przez miasto Grajewo umowy wykonawczej na 

świadczenie usług w ogólnym interesie gospodarczym w zakresie gospodarki 

odpadami komunalnymi, niezbędnej dla realizacji projektu pn.: „Biebrzański 

System Gospodarki Odpadami – etap III – PSZOKI”, współfinansowanego ze 

środków Fundusz Spójności w ramach Programu Operacyjnego Infrastruktura i 

Środowisko na lata 2014 – 2020”. 

 

W procesie procedowania Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały  

w sprawie ) powierzenia spółce pod firmą: BIOM Sp. z o. o. z siedzibą  

w Dolistowie Starym zadania miasta Grajewo w zakresie gospodarki odpadami 

komunalnymi oraz wyrażenia zgody na zawarcie przez miasto Grajewo umowy 

wykonawczej na świadczenie usług w ogólnym interesie gospodarczym  

w zakresie gospodarki odpadami komunalnymi, niezbędnej dla realizacji 

projektu pn.: „Biebrzański System Gospodarki Odpadami – etap III – PSZOKI”, 

współfinansowanego ze środków Fundusz Spójności w ramach Programu 

Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko na lata 2014 – 2020-bez zmian 

/ głosowanie: 14 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.się/ 

 

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Obrad 

Przeszła do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

h) projekt uchwały  zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Miasta 

Grajewo;  

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz 

 z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej  

( tablety). 

/ Projekt uchwały stanowi Zał. Nr 19  do prot./ 

- inicjatywa uchwałodawcza: Burmistrz Miasta Grajewo pan Dariusz Latarowski 

- referują:Sekretarz Miasta, pan Ryszard Wolwark 

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Obrad 



Otworzyła realizację punktu pt.:„Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniająca 

uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Miasta Grajewo”. 

W procesie procedowania Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały  

w sprawie  zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Miasta Grajewo-

bez poprawek 

 / głosowanie: 16 głosów-za, 0-przeciw, 1-wstrz.się/ 

 

 

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Obrad 

Przeszła do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

i)projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta 

Grajewo na lata 2018-2027; 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz 

 z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej  

( tablety). 

/ Projekt uchwały stanowi Zał. Nr 20 do prot./ 

- inicjatywa uchwałodawcza: Burmistrz Miasta Grajewo pan Dariusz Latarowski 

- referują:Burmistrz Miasta Grajewo pan Dariusz Latarowski 

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Obrad 

Otworzyła realizację punktu pt.: „Zaopiniowanie projektu uchwały  w sprawie zmian 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2018-2027”. 

 

W procesie procedowania Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały  

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 

2018-2027-bez zmian 

/ głosowanie: 15 głosów-za, 0-przeciw, 2-wstrz.się/ 

 

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Obrad 

Przeszła do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

 

j)projekt uchwały zmian w budżecie miasta Grajewo na 2018 rok. 



Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz 

 z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej  

( tablety). 

/ Projekt uchwały stanowi Zał. Nr 21 do prot./ 

- inicjatywa uchwałodawcza: Burmistrz Miasta Grajewo pan Dariusz Latarowski 

- referują: Burmistrz Miasta Grajewo pan Dariusz Latarowski 

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Obrad 

Otworzyła realizację punktu pt.: „Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie                     

w budżecie miasta Grajewo na 2018 rok. 

 

W procesie procedowania Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały  

w sprawie zmian w budżecie miasta Grajewo na 2018 rok-bez zmian 

/ głosowanie: 13 głosów-za, 3-przeciw, 0-wstrz.się/. 

 

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Obrad 

Przeszła do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad8. 

Przyjęcie protokołu z poprzedniego wspólnego posiedzenia Komisji Rady 

Miasta. 

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Obrad 

Procedurze przyjęcia poddała protokół z poprzedniego posiedzenia połączonych Komisji, 

który wyłożony był na sali obrad. W związku z brakiem uwag, co do treści dokumentu 

zarządziła głosowanie  w sprawie jego przyjęcia.   

Komisje w głosowaniu jawnym przyjęły Protokół Nr 41/18 z dnia                                        

28 września 2018 roku z posiedzenia połączonych komisji Rady Miasta - bez 

uwag, co do treści.  

( głosowanie: 16 głosów-za, 0 -przeciw, 0-wstrz.) 

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Obrad 



Przeszła do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad9. 

/-Wolne wnioski i informacje. / 

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Obrad 

Otworzyła realizację punktu jak wyżej. Następnie zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś 

chciałby w tym punkcie zabrać głos? 

W tym punkcie w czasie dyskusji radni K.Podlaski i Z.Fadrowski wnieśli zastrzeżenia co do 

realizacji zadań związanych z utrzymaniem zielenie na terenie miasta. Do tematu odniósł 

się Wiceprezes Spółki PUK pan Tomasz Cebeliński. 

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Obrad 

Przeszła do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad10. 

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Obrad 

W związku z wyczerpaniem wszystkich tematów objętych porządkiem posiedzenia, 

zamknęła posiedzenie, dziękując wszystkim za udział.   

Na tym protokół zakończono i podpisano 

Protokółowała: B. Poniatowska  

 

(naczelnik BRM) 

                                                              Przewodnicząca Obrad 

                                                                / Przewodnicząca Komisji Oświaty ....RM 

                              

                                                                   Monika Stefańska 

 

 

 

 

 


